

# VANKLEEK HILL VINEYARD INC.

PROJET  
APPROUVÉ  
APPROVED  
PROJECT

●  
09/09/2020

## Sommaire de la contribution FAREOSO

Rénovations et ajustement pour le respect de la distanciation sociale autant à l'intérieur qu'à l'extérieur. Formation des employés pour la santé et sécurité. Rehaussement du site web et intégration d'une plate-forme e-commerce et paiement en ligne. Développement d'un plan marketing. Barrière plexiglass pour la caisse, gel pour les mains. Affiches, bannières, présentoirs COVID-19. Achat de masques pour les clients lors des visites du vignoble.

\*\*\*\*\*

## Summary of FAREOSO contribution

Renovations and adjustments to comply with social distancing guidelines, both indoors and outdoors. Training employees on health and safety protocols. Upgrading the website and integrating an e-commerce platform with online payment options. Development of a marketing plan. Installing a plexiglass barrier at the checkout, providing hand sanitizer. Creating COVID-19 signage, banners, and displays. Purchasing masks for clients during vineyard visits.



## Coût du projet

### Project cost

23,900 \$

## Contribution FAREOSO

13,948 \$

3725 chemin Dandy  
Vankleek Hill ON, K0B 1R0  
613-678-6296

[slambert@venteselectra.com](mailto:slambert@venteselectra.com)  
[www.vankleekhillvineyard.com](http://www.vankleekhillvineyard.com)